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Ingekomen stuk 01
Aanpak personen verward 
gedrag

S. Smit
PvdA/GL

In hoeverre kan een verward persoon de regie 
voeren over zijn/haar eigen aanpak (Zie pagina 
3)?

Dat iemand verward gedrag vertoont betekent niet per 
definitie dat hij/zij geen vorm van regie over aanpak/ 
ondersteuning kan voeren. Belangrijk is dat er niet over de 
persoon gepraat wordt, maar met de persoon en zijn of 
haar omgeving om de aanpak zo goed mogelijk aan te laten 
sluiten bij de behoefte van de persoon.

Ingekomen stuk 01
Aanpak personen verward 
gedrag

S. Smit
PvdA/GL

In welke mate gaat u in de agenda voor 
inclusie activiteiten opnemen met betrekking 
tot bouwsteen 2?

De inclusieagenda is recentelijk vastgesteld. Deze richt zich 
op iedereen met een lichamelijke, mentale, verstandelijke 
of zintuigelijke beperking en maakt in de agenda geen 
onderscheid in specifieke doelgroepen. Acties uit de 
inclusieagenda die betrekking hebben op bouwsteen 2 zijn 
onder andere het doen van onderzoek naar voldoende 
lokale voorzieningen voor inloop, dagopvang of 
dagbesteding; dementie meer op de kaart zetten en 
activiteiten ontwikkelen die Woudenberg meer dementie-
vriendelijk maken. Maar ook acties in het kader van SROI.

Ingekomen stuk 01
Aanpak personen verward 
gedrag

S. Smit
PvdA/GL

Bij bouwsteen 2 noemt u het basisinkomen. Op 
welke wijze moeten we dit concreet verstaan?

Hiermee wordt ten minste het sociaal minimum bedoeld. 
Het sociaal minimum is het minimale bedrag dat iemand 
nodig heeft om in het levensonderhoud te kunnen voorzien. 
De overheid heeft hiervoor een normbedrag opgesteld, dat 
ze ieder half jaar aanpast.

Ingekomen stuk 01
Aanpak personen verward 
gedrag

S. Smit
PvdA/GL

In hoeverre zijn de data gehaald zoals bij 
bouwsteen 3 waarbij 1 oktober als datum 
genoemd wordt om operationeel te zijn?

De acties volgen de planning zoals aangegeven in stand 
van zaken in de tabellen. Uitsluitsel op de subsidieaanvraag 
van ZonMW heeft iets langer op zich laten wachten. 
Inmiddels is er een akkoord voor de subsidie en starten de 
voorbereidingen. Op 1 januari moet het meldpunt bij de 
GGD actief zijn. Deze maanden wordt benut om de 
opvolging van een melding in te regelen zowel binnen als 
buiten kantoortijden.

Ingekomen stuk 02
Beroep Bestemmingsplan 
Hoevelaar fase 1

J. Stalman
VVD

Gelet op de ingekomen stukken en de beroeps-
procedure bij de Raad van state kunt u 
aangeven of dit effect heeft op de start van het 
project

Nu er beroep is ingediend tegen het bestemmingsplan kan 
dit tot vertraging leiden. Echter omdat de Crisis- Herstelwet 
van toepassing is dient de Raad van State in principe 
binnen een half jaar uitspraak te doen. Aangezien er geen 
verzoek om voorlopige voorziening is ingediend houden wij 
vooralsnog vast aan de oorspronkelijke planning. 
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Ingekomen stuk 02
Beroep Bestemmingsplan 
Hoevelaar fase 1

J. Stalman
VVD

Kunt u ons een update geven over de huidige 
status van de procedure, er zijn inmiddels ruim 
2 weken verstreken naar aanleiding van de 
laatste correspondentie.

Zoals aangegeven heeft de Raad van State een half jaar de 
tijd om uitspraak te doen op het ingestelde beroep. Wij 
hebben inmiddels alle stukken aangeleverd en hopen 
binnenkort van de Raad van State het verzoek tot het 
indienden van ons verweer te ontvangen. Daarnaast gaan 
we binnenkort in overleg met de indieners van de 
beroepsschriften. 

Ingekomen stuk 02
Beroep Bestemmingsplan 
Hoevelaar fase 1

S. Smit
PvdA/GL

In hoeverre wordt de start Hoevelaar door dit 
beroep vertraagd?

Nu er beroep is ingediend tegen het bestemmingsplan kan 
dit tot vertraging leiden. Echter omdat de Crisis- Herstelwet 
van toepassing is dient de Raad van State in principe 
binnen een half jaar uitspraak te doen. Aangezien er geen 
verzoek om voorlopige voorziening is ingediend houden wij 
vooralsnog vast aan de oorspronkelijke planning. 

Ingekomen stuk 02
Beroep Bestemmingsplan 
Hoevelaar fase 1

M. vd Hoef
GBW

Is op dit moment al aan te geven of, en tot 
welke vertraging dit beroep gaat leiden bij de 
aanleg van de toegangsweg en/of de bouw van 
woningen?

Nu er beroep is ingediend tegen het bestemmingsplan kan 
dit tot vertraging leiden. Echter omdat de Crisis- Herstelwet 
van toepassing is dient de Raad van State in principe 
binnen een half jaar uitspraak te doen. Aangezien er geen 
verzoek om voorlopige voorziening is ingediend houden wij 
vooralsnog vast aan de oorspronkelijke planning.  

Ingekomen stuk 02
Beroep Bestemmingsplan 
Hoevelaar fase 1

M. vd Hoef
GBW

Is in overleg met de indiener van het beroep al 
getracht tot een schikking te komen, met name 
door duidelijkheid te geven over de precieze 
plaats van de toegangsweg?

Wij hebben binnenkort overleg met beide indieners van de 
beroepsschriften om te bezien of wij tot overeenstemming 
kunnen komen.

Ingekomen stuk 03
Centrale toegang

S. Smit
PvdA/GL

In hoeverre en in welke mate worden lokale, 
dus Woudenbergse, situaties goed ondersteund 
vanuit Amersfoort en vindt daarop monitoring 
plaats? 

In het proces van onderzoek en besluitvorming trekken de 
medewerkers van de centrale toegang samen op met de 
medewerkers uit ons lokale Sociaal team. Op dat moment 
dat het onderzoek niet leidt tot een beschikking gaat het 
Sociaal Team van Woudenberg samen met cliënt op zoek 
naar de meest passende oplossing en vind daarop regie 
plaats. Als het onderzoek wel leidt tot plaatsing in 
Beschermd Wonen ligt de regie op de beschikte zorg bij het 
team van de centrale toegang. Door een specialisme op 
Beschermd Wonen heeft dit team bij uitstek de expertise, 
inzichten en het contact met de gecontracteerde 
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zorgaanbieders om tijdens het ondersteuningsproces de 
cliënten goed te kunnen begeleiden en monitoren.

Ingekomen stuk 04
Evaluatie inloopspreekuur 
BOA

J. Stalman
VVD

Gezien de evaluatie en het gevoel dat deze 
laagdrempelige mogelijkheid goed wordt 
gebruikt om te onderzoeken of een extra 
inloopspreekuur tot de mogelijkheden kan 
behoren?

Momenteel zien wij geen aanleiding om een extra inloop-
spreekuur in te stellen. De burger kan op maandagavond 
naar het inloopspreekuur van de Boa en op woensdag-
middag naar de openstelling van het politiebureau in het 
gemeentehuis. De BOA is overigens dagelijks aanspreek-
baar als hij buiten in de gemeente aan het werk is.

Ingekomen stuk 04
Evaluatie inloopspreekuur 
BOA

S. Smit
PvdA/GL

Het komt voor dat dit spreekuur in een 
behoefte te voorzien en zelfs toeneemt. Mede 
daarom complimenten voor de BOA. In 
hoeverre is de BOA in de gelegenheid om de 
activiteiten voortkomend uit het inloopspreek-
uur binnen de taakomvang uit te voeren?

Niet elke vraag heeft betrekking op het werk van de Boa. 
Diverse vragen worden doorgeleid naar de desbetreffende 
ambtenaar of de politie. Momenteel past het binnen zijn 
huidige uren.

Ingekomen stuk 05
Halfjaarlijkse financiële 
rapportage 2018 Eem-Vallei 
Educatief

S. Smit
PvdA/GL

Het lijkt dat de kosten van vervanging wegens 
ziekte op begrotingsniveau blijven. In hoeverre 
is er sprake van problemen bij het oplossen 
van eventuele personele inzet daar waar dit 
elders in het land een groot probleem blijkt te 
zijn? 

Het klopt dat de kosten van de vervanging op begrotings-
niveau blijven. Er is vaak geen vervanger (te vinden) om 
ingezet te worden op de zieke medewerker. De eerste stap 
is dan vaak dat de directeur of intern begeleider de groep 
overneemt. Lukt dat niet dan wordt de groep van de zieke 
collega verdeeld over de andere groepen binnen de school. 
Pas als dat ook niet lukt wordt de groep naar huis gestuurd. 
Daarnaast zien we dat doordat onze scholen steeds meer 
werken met dynamische groepen, het relatief makkelijk 
wordt om een zieke collega (die kort verzuimd) binnen de 
school op te vangen. Wat we wel merken is dat het invullen 
van vacatures bij vertrek van een leerkracht of schoolleider 
steeds uitdagender wordt, wat vooral inhoud dat we 
procedures ‘over’ moeten doen omdat er geen geschikte 
kandidaat tussen zit. Daardoor lopen de kosten voor inhuur 
van tijdelijk personeel (vaak op interim basis) op.

Ingekomen stuk 06
Ingekomen mail inzake 
OZB

S. Smit
PvdA/GL

Naar aanleiding van deze brief de vragen: 
Hoeveel bezwaren tegen de opgelegde OZB 
zijn er ingediend en welk percentage daarvan 
is toegekend? Hoeveel aanslagen zijn er in 
totaal opgelegd?

OZB bezwaren: 200
50% toegekend
Ca 5000 aanslagen

Ingekomen stuk 08
Ledenbrief zorg en 

J. Stalman
VVD

U geeft aan deze ter kennisgeving aan te 
nemen en te verwerken in de kadernota. Maar 

In januari 2019 wordt de kadernota integrale veiligheid 
2019/2022 ter vaststelling aangeboden aan de gemeente-
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veiligheid wat gaat u concreet meenemen in de kader-
nota en hoe gaat de samenwerking binnen 
Woudenberg eruit zien als het gaat om zorg en 
veiligheid?

raad. Eén van de pijlers is het verbinden van de werelden 
zorg en veiligheid. Er wordt al op heel punten samen-
gewerkt tussen zorg en veiligheid, zoals aanpak personen 
met verward gedrag, persoonsgerichte aanpak, huiselijk 
geweld en nazorg ex-gedetineerden. Het doel is om de 
samenwerking goed te borgen.

Ingekomen stuk 08
Ledenbrief zorg en 
veiligheid

S. Smit
PvdA/GL

Op welk moment kan de raad de kadernota en 
het uitvoeringsprogramma integrale veiligheid 
tegemoet zien?

De kadernota integrale veiligheid 2019/2022 wordt in 
januari 2019 ter vaststelling aangeboden aan de gemeente-
raad. Na de vaststelling wordt het uitvoeringsprogramma 
middels burgerparticipatie ontwikkeld. Deze ontvangt u na 
vaststelling door het college van B&W.

Ingekomen stuk 09
Motie gemeente Enschede 
Kinderpardongemeente

J. Stalman
VVD

Spelen deze vraagstukken in de Gemeente 
Woudenberg, m.a.w. zijn er kinderen die in 
deze groep zitten die deze motie benoemd.

Voor zover bij ons bekend, speelt dit niet in Woudenberg.

Ingekomen stuk 10
Taart met actiepunten 
tegengaan armoede onder 
kinderen

S. Smit
PvdA/GL

Woudenberg scoort een 3,7 en behoort 
daarmee tot de 20 laagst scorende gemeenten. 
In hoeverre en op welke punten herkent het 
College deze analyse al dan niet?

Uit de analyse blijkt niet hoe het cijfer 3,7 tot stand 
gekomen is. Kijkend naar de 5 aanbevelingen, dan zetten 
wij de Klijnsmagelden in voor armoedebestrijding onder 
kinderen, bieden wij een Kindpakket aan en hebben wij bij 
de totstandkoming van dat beleid ouders en jongeren actief 
betrokken. Daarmee hebben we opgehaald wat leeft bij de 
doelgroep zelf, en armoede bespreekbaar gemaakt. In de 
communicatie over het Kindpakket hebben wij geprobeerd 
begrijpelijk te communiceren. We hebben ons daarbij niet 
specifiek op kinderen/jongeren gericht, omdat niet zij, maar 
hun ouders een aanvraag voor het Kindpakket kunnen 
doen. Het college herkent zich dan ook niet in de analyse.

J. Bessembinders
CDA

Zou het College kunnen laten zien hoeveel 
Klijnsma-gelden onze gemeente krijgt, hoe 
deze zijn/worden besteed en of deze gelden 
jaarlijks volledig worden benut?

Halverwege 2017 hebben we voor het eerst de Klijnsma-
gelden ontvangen. 2017 hebben we gebruikt om te 
inventariseren hoe groot de doelgroep is en waar behoefte 
aan was. Per 1 januari 2018 is het beleid Kindpakket 
ingegaan.

            Bedrag       Uitgaven              Besteed aan
2017    € 40.589      €   5.500              onderzoek minima 
                                                          en behoefte doel-
                                                          groep                    
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2018 € 39.394     € 24.000 (Q1, 2, 3) Kindpakket
Een vraag bij de stukken 
van de Externe 
Betrekkingen:

J. Bessembinders
CDA

Hierin valt te lezen dat de gemeente binnen de 
Regio Amersfoort aan de lat staat voor het 
leveren van input aan de Regionale Energie 
Strategie die in juni 2019 in concept gereed 
moet zijn. De Regionale Energie Strategie is 
een uitvloeisel van het Klimaatakkoord. Omdat 
de Regionale Energie Strategie een groot en 
belangrijk vraagstuk is met effect op 
Ruimtelijke Ordening, huisvesting, plattelands-
strategie, circulaire economie en klimaat-
adaptatie zou onze fractie dit vraagstuk graag 
geagendeerd zien tijdens een raadscommissie-
vergadering om de ideeën van het College te 
vernemen en om het effect op de 
Woudenbergse inwoners te kunnen 
doorgronden."

De vragen over de RES staan zowel ambtelijk als bestuurlijk 
op de agenda en hebben raakvlakken met de strategische 
agenda van de regio en het nieuw op te stellen 
duurzaamheidsplan. Momenteel wordt bijvoorbeeld gewerkt 
aan de inventarisatie van de huidige situatie op het gebied 
van energie en een potentieel berekend dat als uitgangs-
punt gaat dienen voor de RES en het duurzaamheidsplan. 
Het Plan van aanpak zoals gevoegd bij de stukken voor 
externe betrekkingen wordt momenteel aangevuld en 
opnieuw besproken in het BROW in december. Gelet op de 
samenhang tussen de verschillende trajecten en 
zorgvuldige en inhoudelijke voorbereiding voor bespreking 
in een raadscommissie, waarbij ook regionale afstemming 
nodig is, komen we graag op korte termijn bij u terug op 
een goed moment voor agendering in de raadscommissie. 
Zodat u tijdig uw inbreng kunt meegeven.


